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Mestské zastupiteľstvo 

Mesta Hanušovce nad Topľou 

 

 

 

Z á p i s n i c a  

zo 7. zasadania mestského zastupiteľstva v Hanušovciach nad Topľou  

zo dňa 23. augusta 2023  

 

 

 

 

Program: 

1) Otvorenie a procedurálne otázky                                                                                 predkladá: PhDr. Štefan Straka 

2) Schválenie príspevku z rozpočtu mesta                                                                       predkladá: PhDr. Štefan Straka 

3) Prijatie úveru – rekonštrukcia a zvýšenie kapacity hlavnej sály Domu kultúry                                                                                           

                                                                                                                                               predkladá: Ing. Mária Jenčíková 

                                                                                                                                                                     PhDr. Štefan Straka 

4) Rozpočtové opatrenie č. 5                                                                                            predkladá: Ing. Mária Jenčíková 

5) Interpelácie poslancov 

6) Otázky verejnosti a diskusia  

7) Záver  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 Prítomní: Ing. Peter Galík, Miloš Kmec, Mgr. Anna Ivaničová, Mgr. Pavol Minár, Ing. Miroslav Benča, Mária 
Kmecová, Anna Fáberová,  
Neprítomný: Martin Tkáč, Jozef Varga, Mgr. Slavomír Straka, Mgr. Ondrej Glod, 
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k bodu 1/  Otvorenie a procedurálne otázky  

 
 

Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril primátor mesta PhDr. Štefan Straka. V úvode 
všetkých prítomných privítal a konštatoval, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.          
Na začiatku rokovania  bolo prítomných 7 z 11 poslancov.  
 

Hlasovanie za program rokovanie 7/7 za.  

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, 

SCHVAĽUJE  

1. Program zasadnutia mestského zastupiteľstva 

2. Návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Anna Ivaničová predseda 

Členovia: Mgr. Pavol Minár, Mária Kmecová  

BERIE NA VEDOMIE  

1. Overovateľov zápisnice: Miloš Kmec, Ing. Miroslav Benča 

2. Skrutátora: Anna Fáberová 

3.  Zapisovateľa: Gabriela Sabová 

 

Zloženie návrhovej komisie, overovatelia zápisnice, skrutátor a zapisovateľka boli v hlasovaní 
schválení 7/7 za. 

 

 

k bodu 2/   Schválenie príspevku z rozpočtu mesta  

 

Referoval primátor mesta. Dňa 22. 08. 2023 bola Mestu Hanušovce nad Topľou 
doručená žiadosť o poskytnutie finančného príspevku zo dňa 21. 08. 2023 vo výške 5.000,- 
Eur. Účelom žiadosti je poskytnutie finančného príspevku na výdavky súvisiace s prípravou 
a zabezpečením opravy a elektrifikácie kostolných zvonov,  ktoré prebiehajú v mesiacoch                
august-september 2023. Celkový plánovaný rozpočet akcie je 35.000,- Eur.  
Rímskokatolícka cirkev zháňa financie aj z iných zdrojov nielen od mesta. Táto situácia je 
výnimočná. Nijakú cirkev neuprednostňujeme. V budúcnosti sme ochotný podporiť aj iné 
cirkvi v rámci finančných možností.  
Ing. Jenčíková, vedúca finančného oddelenia -  rozpočet bol plánovaný tak ako stále 500,- 
Eur na cirkev. 
Primátor – mala by prísť dotácia za Ukrajincov vo výške 114.000,- Eur koncom septembra. 
P. poslanec Ing. Benča – budú spokojní aj keď dostanú napr. 3.000,- Eur? Na budúci rok 
budú pýtať aj ostatné cirkvi, preto budeme musieť s tými financiami rátať; 

- môžeme dávať dotáciu aj na investičné akcie? 

- dotáciu je potrebné vyúčtovať do konca roka. Stihnú to dovtedy? 
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Ing. Jenčíková – financie sú na podporu činnosti; 

- podľa zákona je možné na základe písomného súhlasu im predĺžiť vyúčtovanie, ale musí to 
byť schválené v MsZ. 

Primátor – myslím si, že aj za 4.000,- Eur budú vďační. 

P. poslanec Minár – mali by sme im pomôcť. 

Ing. Jenčíková – ak dostanú peniaze, tak po splátkach. 

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO žiadosť o finančný 
príspevok pre Rímskokatolícku farnosť Hanušovce nad Topľou zo dňa 21.08.2023 vo výške 
5.000,- Eur; 

 
SCHVAĽUJE finančný príspevok pre Rímskokatolícku farnosť Hanušovce nad Topľou                                    
vo výške 4.000,- Eur. 
Hlasovanie poslancov 7/7 za. 

 

 

 

k bodu 3/  Prijatie úveru – rekonštrukcia a zvýšenie kapacity hlavnej sály Domu kultúry 

 

 

     Referoval primátor mesta. Uviedol, že rekonštrukcia Kultúrneho domu prebieha už 
niekoľko rokov od roku 2017. Urobilo sa tam Komunitné centrum, opravoval sa vestibul, 
schody. Súkromne je tam prerobené fitnesscentrum. Do Kultúrneho domu bolo vložené cca 
900.000,- Eur.  

Cieľom je rozpumpovať kultúrny život v meste. Aby Kultúrny dom neslúžil len pre ZUŠ, ZŠ 
a MŠ, ale aby sme tu dokázali realizovať hodnotnú kultúrnu činnosť, napr. Radošinské naivné 
divadlo, kapela, kino, predstavenia pre deti, pre dospelých.  

Nezrekonštruovaná zostala sála Domu kultúry. Sú tam mnohé technické problémy a problém 
s kapacitou. Odinštalované budú kreslá,  ktoré tam sú a nahradené stoličkami, aby sme 
získali kapacitu 300-350 miest. Chýba tam ešte zvuková aparatúra, svetelná aparatúra, 
podlahy sú zdevastované, strop je v zlom technickom stave.  

Žiadosť, ktorá bola pripravovaná ešte minulý rok bola zaradená do zásobníka o schválení 
NFP. Oprávnené výdavky bude ale Ministerstvo financovať až vtedy, že bude predložené 
verejné obstarávanie na kontrolu. V praxi to znamená to, že musíme mať na to finančné 
krytie a poslať to do 31. 08. 2023 na kontrolu. Celkové náklady projektu sú 250.000,- Eur 
z toho 130.000,- Eur financované z Ministerstva. Firmy, ktoré vyhrali súťaže, sú schopné do 
dvoch mesiacov zrealizovať objednávky. Neoprávnené výdavky sú stoličky a javisková 
technika. Najbližšie dni ešte prebehne akustický a statický posudok.  
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Ing. Jenčíková – na úver sme oslovili Tatra banku, Prima banku a VÚB. Tatra banka a Prima 
banka nepredložili ponuky. VÚB splnila našu podmienku, že splácať môžeme začať až o 12 
mesiacov. Žiadame úver vo výške 250.000,- Eur.  

Primátor – kultúrny život treba podporiť, lebo mnohí sa sťahujú doma do digitálneho sveta. 
Pochvala patrí pre Zelenáčov a Vargovčan, lebo oni vedia pekne zabezpečovať kultúrne 
akcie:  letné kino, Zábavkový festival, Dni mesta. Kultúra v Hanušovciach je v dobrých rukách. 
Sú tu ľudia zapálení, nadšení a robia dobrú prácu.  

- potrebujeme vzkriesiť aj šport v Hanušovciach, len treba ľudí, ktorí by sa tomu chceli 
venovať; 

- robiť kultúru a šport je o obeti. Nie je to práca na 8 hodín. Je to práca o víkendoch 
a o nočných.  

P. poslanec Kmec – ďakujeme za uznanie. Organizovať akcie nie je zložité, ak má človek tím 
ľudí, ktorým dôveruje. Teším sa, že prišla výzva, že sme sa zapojili a budeme podporení.  

Čo sa týka Zelenáčov, baví nás to, teší nás to a to nás poháňa dopredu.  

P. poslanec Ing. Benča – do projektu sa pôjde, aj keď nedostaneme dotáciu? 

Primátor – je vôľa ísť do tohto projektu, aj keď nám Ministerstvo neschváli financie.  

P. poslanec Ing. Benča – v prípade, ak nám schváli Ministerstvo 130.000,- Eur, tie zvyšné 
financie by som vrátil naspäť banke a nie ich dával na rezervný fond. Aby sme sa zbytočne 
nezadlžovali.  

Ing. Jenčíková – my budeme potrebovať tie peniaze na rezervnom fonde budúci rok.  

Ing. Sabová A., kontrolórka – najväčšia položka je oprava stropu 50.000,- Eur. Je to finálna 
čiastka? 

Primátor – môže sa to ešte hýbať, ale máme tam rezervu cca 20.000,- Eur.  

P. poslanec Ing. Benča – ak sa toto zrekonštruuje, bude už celý Kultúrny dom prerobený? 

P. poslanec Kmec – áno. 

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO prijatie úveru na 
financovanie investičných aktivít v meste Hanušovce nad Topľou v roku 2023 „Rekonštrukcia 
a modernizácia Kultúrneho domu v meste Hanušovce nad Topľou“, BERIE NA VEDOMIE 
stanovisko hlavného kontrolóra mesta Hanušovce nad Topľou, SCHVAĽUJE prijatie úveru na 
financovanie investičných aktivít v meste Hanušovce nad Topľou v roku 2023 „Rekonštrukcia 
a modernizácia Kultúrneho domu v meste Hanušovce nad Topľou“ vo finančnom objeme 
250.000,- eur, ŽIADA primátora mesta  Hanušovce nad Topľou PhDr. Štefana Straku, danú 
zmenu premietnuť do rozpočtu mesta. 

Hlasovanie poslancov 7/7 za. 
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k bodu 4/Rozpočtové opatrenie č. 5     

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO rozpočtové opatrenie č. 5 
– zmenu rozpočtu mesta na rok 2023, 

SCHVAĽUJE rozpočtové opatrenie č.5 – zmenu rozpočtu mesta na rok 2023: 
 - v príjmovej časti o navýšenie na 254.000 eur na 6.686.335,36 eur 
- vo výdavkovej časti navýšenie o 254.000 eur na 6.686.335,36 eur 
- t j. celkový rozpočet vyrovnaný, 
ŽIADA primátora mesta  Hanušovce nad Topľou PhDr. Štefana Straku, danú zmenu 
premietnuť do rozpočtu mesta. 
Hlasovanie poslancov 7/7 za. 

 
k bodu 7/Záver 

 

            Primátor mesta PhDr.  Štefan Straka poďakoval prítomným za konštruktívnu debatu, 
účasť a príspevky na rokovaní, čím ukončil zasadnutie mestského zastupiteľstva.  

 

 

Zapísala:    

Gabriela Sabová .................................... 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:   

Miloš Kmec   ......................................                       Ing. Miroslav Benča   .................................. 

 

 

 

Nebol prítomný 

       

 PhDr. Slavomír Karabinoš                                                         PhDr. Štefan Straka  

prednosta mestského úradu                                                          primátor mesta  

 

 

Rokovanie MsZ bolo ukončené o 17:50 hod.  
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